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Město Pohořelice 
Zápis 

z V. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 13.5.2015 

 

Účast zastupitelů: při 19 zahájení, 20 celkem    

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Zahájení: 16:00 hodin 

  
 

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 

Ing. Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem 

zasedání. Požádal o doplnění následujících bodů programu: Informace o složení mandátu 

člena ZM, Interpelace členů ZM a Diskuse občanů. O návrhu programu nechal hlasovat.   

 

Usnesení č. 1/V/15: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Informace o složení mandátu člena ZM 

4. Územní studie lokality pro RD Pohořelice Polní – III. a IV. etapa, změna č. 3 

5. Žádosti 

-  odprodej pozemku parc. č. 3023 v k.ú. Nová Ves u Pohořelic 

- záměr odprodeje pozemků parc. č. 7487/1 a 7489/3 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- odprodej části pozemku parc. č. 850/5 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- odprodej části pozemku parc. č. 349/15 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- odprodej pozemku parč. č. 6527 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou  

- souhlas s odprodejem části pozemku parc. č. 2302 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

vlastníkům staveb stojících na tomto pozemku  

- záměr bezúplatného převodu zbylé části pozemku parc. č. 2302 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou 

- záměr bezúplatného převodu pozemku parc. č. 418/52 v k.ú. Nová Ves u Pohořelic 

- záměr směny pozemků na ul. Znojemská, Pohořelice 

- záměr odprodeje pozemků v lokalitě výstavby Polní III. a IV. etapa 

6. Rozpočtové opatření města č. 2/2015 

7. Různé 

- žádost o udělení výjimky vzhledu oplocení 

- návrh na doplnění změny č. 12 ÚP města Pohořelice 

- návrh odměny neuvolněným členům ZM od 1.6.2015 

8. Interpelace členů ZM 

9. Diskuse občanů 

10. Závěr 

Výsledek hlasování: 19 pro 

 

 

ad 2) Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/V/15: ZM jmenovalo do volební komise zastupitele MUDr. Hrabovského, 

Mgr. Mikelovou a Milana Vašutu. ZM zvolilo za ověřovatele zápisu zastupitelku I. 

Šťastnou a Mgr. Pavlů. ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Mgr. Renatu 

Babčanovou.    

Výsledek hlasování: 19 pro 
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ad 3) Informace o složení mandátu člena ZM 

 

Starosta podal informaci o složení mandátu zastupitele ZM Mgr. Poláka k 12.5.2015. Písemné 

oznámení Mgr. Poláka je přílohou k zápisu ze ZM. Náhradníkem je Mgr. Dudová, která se na 

dnešní zasedání ZM dostaví později.  

 

 ad 4) Územní studie lokality pro RD Pohořelice Polní – III. a IV. etapa, změna č. 3 

 

K projednání tohoto bodu byl přizván Ing. Arch. Hučík, kterému v úvodu starosta předal 

slovo. 

Ing. Arch. Hučík – představil studii v jednotlivých krocích, popsal, jak je řešeno území 

v lokalitě Polní III. etapa. Uvedl nejvýznamnější důvody pro změnu studie – zmenšení 

stavebních pozemků v rozmezí 600 až 800 m2, větší odstup mezi domy, orientace na sever, 

regulativy upraveny v souladu se zkušenostmi s dosavadní výstavbou, změna vedení VN 

(částečně kabel do země), zahrnuto nastavení komunikace, upřesněna veřejná prostranství 

(park, hřiště apod.), upraveno vymezení stavebních čar. Zmínil některé finální požadavky, 

které byly uplatněny při změně studie – změněna hranice území studie, orientace a výměra 

pozemků u cihelny a U Větrolamu dle požadavku developera, změna dopravního řešení U 

Větrolamu, navrženo propojení slepých komunikací, řešena etapizace, řešen pozemek u 

cihelny u budoucího parku, požadavek stavební komise – prodloužen chodník pro pěší, 

rozšíření komunikace o parkovací místa na šířku dvouproudové komunikace, upřesněna 

etapizace a regulativy, změna u dvou pozemků. Dále hovořil o vzhledu rodinných domů, o 

min. rozestupech mezi domy, vzhledu oplocení atd.   

Starosta upozornil, že u vzhledu plotů z uliční strany stavebníci žádají výjimky, jedna z nich 

bude dnes projednávána. Ing. Arch. Hučík blíže popsal nově nastavené regulativy u tohoto 

typu oplocení. U plotů mezi sousedy nejsou žádné regulativy. 

Dále Ing. Arch. Hučík pokračoval s popisem typů pozemků v jednotlivých blocích dle studie. 

Mgr. Bittner  - dotaz na význam regulativů pro stavebníky, dosud každá etapa výstavby 

vypadá jinak, i když tam regulativy byly stanoveny.  

Ing. Arch. Hučík – uvedl důvody stanovení regulativů – architektonický stav ulice včetně 

oplocení, aby si stavebníci navzájem nekomplikovali výstavbu domů. Každý stavebník by 

měl dostat studii od developera, následně získat informace od stavebního úřadu. Studie je 

závazná pro stavebníky a dodržování zásad studie bude předmětem posuzování projektu i 

realizace stavebním úřadem. 

Starosta doplnil, že regulativy jsou dnes nastaveny přísněji (těsněji) než v minulých letech. 

Zmínil postup zástavby v předešlých etapách. 

MUDr. Hrabovský – dotaz na počet obyvatel v dané lokalitě. Jedná se o velkou aglomeraci.  

V koncepci mu chybí vize občanské vybavenosti, služby, náměstíčko, kde by se sdružovali 

občané, sportovní vybavení, obchody apod. Zda se v této lokalitě s něčím podobným počítá. 

Starosta – parkové plochy jsou, v předchozí etapě byla i vytipována plocha pro sportovní 

využití, nebyl však zájem ze strany investorů (resp. pouze jeden zájemce). Obchod by jen 

stěží konkuroval místním marketům. Nevylučuje, že někdo z bydlících si tam může 

v budoucnu obchod zbudovat. V tuto chvíli se o tom neuvažuje.  

Ing. Arch. Hučík – požadavek na občanskou vybavenost nebyl zadán, lokalita je určena pro 

cca 350 lidí. Územní plán v daných lokalitách umožňuje vestavby pro služby v rodinných 

domech, náves (náměstíčko) není reálná.  

Starosta uvedl, že stavební komise podrobně projednala předloženou studii a její připomínky 

byly zapracovány. RM rovněž doporučuje studii schválit. 

 

Usnesení 3/V/15: ZM schvaluje územní studii lokality pro rodinné domy Pohořelice - Polní 

III. (severní část) a IV. etapa – změna č. 3., zpracovanou vedoucím projektantem Ing. Arch. 

Hučíkem (firma AR PROJEKT, s.r.o., Brno). 
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Výsledek hlasování: 18 pro, 1 se zdržel 

 

ad 5) Žádosti 

 

Zastupitelstvo projednalo 9 žádostí majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou 

tajného hlasování. Sumarizační listina s výsledky hlasování a hlasovací lístky jsou přílohou 

tohoto zápisu. 

 

1. Žádost …, …, o odprodej pozemku p. č. 3023 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic. 

Záměr byl zveřejněn od 23.3. do 8.4.2015. 

Usnesení č. 4/V/15:  ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 3023 v k. ú. Nová Ves u 

Pohořelic o výměře 223 m2 za cenu 100 Kč/m
2
 panu …, ….  

Výsledek hlasování: 19 pro 

 

2. Žádost …, …, Pohořelice o odprodej pozemků p. č. 7487/1 o výměře 888 m2 a 7489/3 o 

výměře 228 m
2
, oba v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za cenu 210 Kč/m2. 

Usnesení č. 5/V/15:  ZM neschvaluje odprodej pozemků p. č. 7487/1 o výměře 888 m
2
 a 

7489/3 o výměře 228 m
2
, oba v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za cenu 210 Kč/m2. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 4 proti, 1 se zdržel 

 

3. Žádost … o odprodej části pozemku 850/5 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  Záměr prodeje 

byl zveřejněn od 23.3. do 8.4.2015. 

Usnesení č. 6/V/15:  ZM schvaluje odprodej části pozemku 850/5 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře cca 30 m
2
 panu …, …, Pohořelice, za cenu 200 Kč/m

2
. Přesná 

výměra pozemku bude stanovena geometrickým zaměřením na náklady kupujícího. 

Výsledek hlasování: 19 pro 
 

4. Žádost …, …, Pohořelice o odprodej části pozemku p. č. 349/15 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře cca 25 m
2
. 

Záměr prodeje byl zveřejněn od 15.4. do 4.5.2015 

Usnesení č. 7/V/15:  ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 349/15 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou o výměře cca 25 m
2
 paní …, bytem …, Pohořelice za cenu 200 

Kč/m
2
. Přesná výměra pozemku bude stanovena geometrickým zaměřením na náklady 

kupující.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 se zdržel 

 

5. Žádost Sušárna Pohořelice s.r.o. o prodej pozemku p. č. 6527 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře 1419 m2. Záměr prodeje byl zveřejněn od 15.4. do 4.5.2015 

Dle připomínky Ing. Nipprta, Ing. Kudrna nebude hlasovat z důvodu střetu zájmu.  

Usnesení č. 8/V/15:  ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 6527 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře 1419 m
2
 společnosti Sušárna Pohořelice, s.r.o. za cenu 100 Kč/m

2
.   

Výsledek hlasování: 15 pro, 3 proti, 1 nehlasoval 

 

6. Žádost ÚZSVM o vyjádření k prodeji zastavěných částí pozemků p. č. 2302 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou o výměře 226 m
2
 a schválení záměru prodeje zbývající části 

pozemku p. č. 2302. 

Usnesení č. 9/V/15:  ZM souhlasí s prodejem částí pozemků p. č. 2302 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou, na které se nachází stavba garáže, oplocení a nájezdu ve vlastnictví pana 

…, do vlastnictví žadatele pana …, z důvodu sjednocení vlastnictví pozemku a stavby. 

ZM souhlasí s prodejem části pozemku parc. č. 2302 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, na 

které se nachází stavba zděného plotu ve vlastnictví manželů …, do vlastnictví žadatelů 

manželů … z důvodu sjednocení vlastnictví pozemku a stavby.  
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ZM schvaluje bezúplatný převod části pozemku p.č. 2302 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou, která sousedí s pozemky parc. č. 2301/1 a 2274/1 ve vlastnictví Města 

Pohořelice,  z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro 

zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví Města Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti 

 

7. Převod pozemku v Nové Vsi od ČR-ÚZSVM 

Usnesení č. 10/V/15:  ZM schvaluje ve veřejném zájmu bezúplatný převod pozemku p. č. 

418/52 v k. ú. Nová ves u Pohořelic z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s 

majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města 

Pohořelice.   

Výsledek hlasování: 19 pro 

 

8. Záměr směny pozemků města na ul. Znojemská 

Usnesení č. 11/V/15: ZM schvaluje zveřejnění záměru směny části pozemku města p.č. 

709 o výměře 3 m
2
 za část pozemku p.č. 710/3 o výměře 24 m

2
, který je ve vlastnictví 

pana …, …, Pohořelice. Hodnota pozemků vstupujících do směny je 450 Kč/m
2
, tudíž 

město Pohořelice doplatí panu … rozdíl směňovaných nemovitostí ve výši 9450,- Kč. 

Náklady na geometrický plán ve výši 6050 Kč vč. DPH uhradí město Pohořelice. 

Pozemky jsou vedeny v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 3 proti, 2 se zdrželi 

 

9. Záměr města odprodat pozemky v lokalitě výstavby Polní III. a IV. etapa 

Starosta vyzval k diskusi: 

Zastupitel Ing. Nipprt – za jakou cenu bude nová plocha (odpověď-návrh je 220 Kč/m2). 

Má k ceně pozemků výhrady, zdá se mu nízká. Starosta mluvil o výkupu pozemku ve 

Smolíně, o výši kupních cen. 

Zastupitel Jančák – dle kontroly kupních smluv v kontrolním výboru se byl zeptat 

v Medlově, prodej pozemků za 900 Kč/m2, z toho 350 Kč/m2 jde obci. 

Ing. Kudrna – mluvil o vysokých cenách výstavby inženýrských sítí,  

Ing. Kohútová, referentka MÚ – menší obce mohou na zasíťování pozemků čerpat dotace. 

Ing. Knecht, SM-Building – na základě nastavených regulativů a standardů se nevejdou 

pod 1000 Kč/m2 za zasíťování pozemku. Mluvil o změnách, které v lokalitě Polní nastaly 

(změna jednosměrné komunikace na dvousměrnou, přeložka VN), a jaké investice bude 

firma mít v souvislosti se zasíťováním těchto pozemků. 

  

Usnesení č. 12/V/15: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemků v lokalitě 

výstavby RD Polní III. a částečně IV. etapa dle přiložené nové studie zástavby (Změna č. 

3) v souladu s kalkulací uvedenou v příloze. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 2 proti, 5 se zdrželo 

 

Na zasedání ZM se dostavila Mgr. Dudová, která nahradila dosavadního zastupitele Mgr. 

Poláka. Starosta ji vyzval ke složení slibu člena zastupitelstva města. Mgr. Dudová složila slib 

nového člena zastupitelstva a dále se účastnila jednání ZM. Počet přítomných členů ZM se 

zvýšil na 20. 

 

ad 6) Rozpočtové opatření města č. 2/2015 

 

Úvodní slovo k rozpočtovému opatření měl Bc. Novák, DiS., místostarosta. O významných 

položkách v rozpočtu informoval podrobněji.  
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Starosta seznámil s návrhem na prodloužení termínu; dohodnutém smluvně s CTP o 

poskytnutí příspěvku na zbudování výjezdu z prům. zóny na ul. Vídeňská. Firmě bude zaslán 

dodatek ke smlouvě. Dosud se k tomuto návrhu firma nevyjádřila. 

 

Ing. Nipprt – seznámil se stanoviskem finančního výboru. Výbor neměl připomínky a 

doporučil rozpočtové opatření přijmout.  

  

Usnesení č. 13/V/15: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 2/2015 dle předloženého 

návrhu.  

Výsledek hlasování: 19 pro, 1 se zdržel  

 

 

ad 7) Různé 

 

1. Žádost o udělení výjimky oplocení dle žádosti manželů …, …, Brno u stavby rodinného 

domu na ul. Fáborského a Zahradní. 

Starosta v návaznosti na schválenou novou studii zástavby a dle názoru Ing. arch. Hučíka 

doporučil se změnou oplocení souhlasit. Nejdříve se hlasovalo o původním návrhu 

usnesení, následně o návrhu starosty.  

Návrh usnesení:  ZM neschvaluje výjimku oplocení dle žádosti manželů …, … Brno kolem 

jejich stavby rodinného domu na ul. Fáborského a Zahradní. – nebylo přijato usnesení. 

Výsledek hlasování: 8 pro, 5 proti, 7 se zdrželo – nebylo přijato usnesení 

Návrh usnesení: ZM schvaluje výjimku oplocení dle žádosti manželů …, …, Brno kolem 

jejich stavby rodinného domu na ul. Fáborského a Zahradní. 

Výsledek hlasování – 5 pro, 8 proti, 7 se zdrželo – nebylo přijato usnesení 

 

2. Návrh na doplnění změny č. 12 Územního plánu sídelního útvaru Pohořelice 

Zastupitel Saitl – upozornil, že rada města o tomto návrhu nehlasovala, i když je to 

v návrhu usnesení uvedeno, a to z důvodu, že když se dům přestaví na rodinný, už tam 

nikdy nemusí být obchod.  

Zastupitel MUDr. Hrabovský – mělo by se jednat s konkrétními zájemci o koupi toho 

domu, měli by být přítomni na zasedání ZM a vysvětlit svůj záměr.  

Zastupitelka Šťastná – podpořila MUDr. Hrabovského, komise sociální a zdravotní se tím 

zabývala, místní důchodci mají problém s nákupem základních surovin, zda by nebyl 

možný prodej potravin v místním pohostinství.  

Dále se diskutovalo o možnostech města, jak zajistit provozování obchodu ve Smolíně. 

Starosta informoval o své snaze zajistit pojízdnou prodejnu.  

Zastupitel Ing. Kudrna – navrhl nepovolit navrženou změnu plánu a podpořit majitele 

domu nějakou částkou, aby provozování obchodu dál zajistil. Když nejsou zastupitelé 

schopni zajistit provozování obchodu, jsou tu na nic. Požádal o hlasování o jeho návrhu. 

Starosta požádal hlasovat o návrhu jednotlivých částí změny ÚP, např. části týkající se 

hasičské zbrojnice. 

Ing. Nipprt – doporučil, ať nejdříve rada města rozhodne, kterou část pozemků zahrnout 

do změny č. 12 územního plánu. K projednání přizvat občana Smolína. On z Nové Vsi 

neví, jak hlasovat, a přitom jeho hlas může zásadně rozhodnout. Výsledek rady předložit 

na příštím zasedání ZM. 

Usnesení č. 14/V/15:  ZM schvaluje nejednat o doplnění změny č. 12 Územního plánu 

sídelního útvaru Pohořelice o změnu funkčního využití pozemků parc. č. 158/1, 158/2, 

156/2 a 161 v k.ú. Smolín z plochy OV-občanská vybavenost na plochu UA – plocha 

smíšené zóny. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
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Usnesení č. 15/V/15.: ZM ukládá jednat se stavebním úřadem, vlastníky dotčených 

nemovitostí o změně č. 12 ÚP a předložit výsledek jednání radě města k projednání a 

následně i zastupitelstvu města.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 se zdrželi   

 

3. Návrh odměny neuvolněným členům ZM od 1.6.2015 

Usnesení č. 16/V/15: ZM schvaluje výši odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

města dle přílohy s účinností od 1.6.2015. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 1 proti, 5 se zdrželo 

 

4. Žádost paní … o prodloužení termínu na zaplacení kupní smlouvy  

Usnesení č. 17/V/15: ZM schvaluje prodloužení termínu pro úhradu kupní ceny bytové 

jednotky č. 1098/15 paní …, … s tím, že kupní cena bude uhrazena nejpozději do 

30.6.2015. Ostatní ustanovení usnesení č. 9/III/15 ze dne 25.2.2015 se nemění. 

Výsledek hlasování: 16 pro, 3 proti, 1 se zdržel 

  

Zastupitel Ing. Kudrna podal návrh poskytnout z rozpočtu města částku 7000 Kč měsíčně 

tomu, kdo by chtěl provozovat obchod ve Smolíně.  

K jeho názoru proběhla diskuse. Starosta uvedl, že současný vlastník domu nemá zájem o 

jeho pronájem a obchod provozovat také nechce z důvodu ztrátovosti.  

Mgr. Rouzek – v radě města padlo více návrhů jak řešit zásobování občanů potravinami.  

Ing. Kudrna chtěl, aby o jeho návrhu dal starosta hlasovat.  

Starosta mu sdělil, že již zastupitelstvo rozhodlo, že o tomto bude nejdříve jednat rada města i 

s vlastníkem nemovitosti a výsledek bude předložen ZM.   

 

Zastupitel Jančák – přednesl zprávu kontrolního výboru. Uvedl, že od minulého ZM proběhly 

tři kontroly - sportovní haly, klubu billiard a kontrola plnění usnesení RM v měsících prosinec 

až únor. V krátkosti zmínil výsledky kontrol. Na sportovní hale se mimo jiné kontroloval 

výběr poplatků za pronájem haly. Výbor vidí problém ve vedení sportovní haly (pronájem 

mantinelů, objednávky většinou telefonicky, nelze ověřit zpětně zrušení objednávek) – navrhl 

zavést storno poplatky za zrušení pronájmu, vytvořit samostatnou webovou stránku sportovní 

haly, kde budou veškeré informace týkající se jejího provozu. Poukázal na místo výběru 

poplatků a skladu (v kotelně). Ohledně kontroly na klubu billiard nebyly shledány nedostatky. 

Při kontrole usnesení rady města bylo zjištěno, že jsou plněna. Pouze vyhotovení zápisů je 

opožděné. Doporučil nahrávání jednání schůzí rady a zastupitelstva. Zápis tvoří přílohu 

tohoto zápisu. 

 

Místostarosta Bc. Novák, DiS. poděkoval panu Jančákovi za podněty kontrolního výboru, 

bude se jimi zabývat. Na změnách ohledně provozu v kotelně, se již pracuje. Zřízení 

samostatných webových stránek sportovní haly projedná s informatikem úřadu.  

 

Starosta – reagoval na požadavek na pořizování záznamů z jednání ZM a v krátkosti uvedl, co 

by to přineslo. 

Zastupitelka Bc. Kloudová – mělo by se o této možnosti uvažovat a ne hledat, proč to nejde. 

Starosta – bude uloženo informatikovi města předložit do příštího zasedání ZM nabídky na 

pořízení záznamů z jednání.  

Zastupitelé požádali o předložení cenové nabídky na pořizování záznamu z jednání ZM.   

Zastupitel Saitl se dotázal, zda se s ozvučením sálu počítá při jeho rekonstrukci (místostarosta 

– závisí na finančních možnostech města). 

 

Zastupitel Ing. Nipprt  - v minulosti ZM schválilo změnu hranic pozemků mezi Vlasaticemi a 

Novou Vsí. Jaký je stav?  
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Místostarosta mu odpověděl, že byli osloveni vlastníci dotčených pozemků, většina z nich již 

vyslovila souhlas se změnou katastrálních hranic. Vše je připraveno k převodu a po doručení 

všech souhlasů bude změna hranic pozemků podána na katastrální úřad. 

Zastupitel Ing. Nipprt – dotázal se na opravu střechy na bývalé MŠ v Nové Vsi – některé 

křidlice mohou spadnout a někoho zranit.  

Místostarosta - oprava střechy se připravuje vč. zábran proti holubům, byla předložena cenová 

nabídka za cca 60.000 Kč. Dále informoval o zájmu místních seniorů zřídit v bývalé MŠ klub.   

Ing. Nipprt se dále dotázal na zbourání márnice na hřbitově v Nové Vsi – dosud se nic neděje. 

(Starosta situaci prověří). 

 

Zastupitelé ve svých materiálech dostali dopis zaměstnanců sportovní haly týkající se 

připomínek ze strany ředitele základní školy. 

Usnesení č. 18/V/15: ZM bere na vědomí obsah dopisu zaměstnanců sportovní haly týkající 

se připomínek ředitele školy na provozování sportovní haly. 

Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti, 4 se zdrželi 

 

 

ad 8) Interpelace členů ZM 

 

MUDr. Hrabovský – dotaz na sekání trávy ve Smolíně – nemůže to být jednou za tři měsíce. 

Vrátil se do historie: byla významná data (1. máj, výročí osvobození) a nebyl vyvěšen prapor, 

nebyla posekána tráva a proveden úklid v obci. Je mu hanba. Zda není lepší zaměstnat 

stabilně jednoho či dva pracovníky na údržbu v každé obci (městských částech). Podle jeho 

názoru by obec měla být vždy uklizena a především ve sváteční dny, mělo by se jít příkladem 

mladé generaci. Osvětlení na horní cestě do Smolína – sloupy jsou značně poškozené korozí, 

příkopy jsou zarostlé, je v nich nepořádek.  

 

Mgr. Dudová – někteří občané očekávali vyhlášení rozhlasem oznámení o kladení věnců u 

pomníku v den výročí osvobození (doba, místo, čas), přišli by se podívat. (Starosta přislíbil, 

že při dalším výročí toto napraví). 

 

Saitl - dotaz na údržbu travnaté plochy v parku. 

Odpověď starosty – firma Ing. Vrbase by měla upravit plochy u zdravotního střediska a část 

plochy uprostřed parku, ostatní plochy udržuje město. Tráva bude posekána.  

 

 

ad 9) Diskuse občanů  

 

Paní … – předložila stížnost SVJ Vídeňská … na sousedku paní … na obtěžování kouřem z 

komínu, nemůžou na balkónech věšet prádlo, otevírat balkóny. Dále upozornila na parkování 

traktoru pana …na pozemku vedle domu, kdy stojí na kanalizačním poklopu.  

Starosta – doporučil podat stížnost na inspekci ŽP. Můžou se obrátit i na odbor životního 

prostředí. Stížnost příp. prošetří komise rady pro životní prostředí. 

 

Tajemník Mgr. Kejík, LLM. informoval přítomné o svém odchodu z funkce tajemníka úřadu 

k 30.6.2015 a poděkoval za dosavadní spolupráci a se zastupiteli se rozloučil. 
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ad 10) Závěr  

 

Závěr V. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 20:23 hod.   

 

 

 

 

 

 
       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Irena Šťastná  ............................................. 

 

 

 

          Mgr. Miloš Pavlů   ………................................ 

  

 

 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  

Zápis zpracován: 14.5.2015   

 

 

 

     

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů  

 - rozpočtové opatření města č. 2/2015  

 - žádosti spolu se sumarizační listinou a výsledky hlasování 

 - zápis kontrolního výboru 

 - studie zástavby Polní III. a IV. etapa – změna č. 3 

     


